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PROCES  VERBAL 
 
Sedinta a fost convocata de primarul comunei Tia Mare ,d/l Gulie Virgil,prin dispozitia nr.18/22 
01 2024, cu participarea fizica a consilierilor locali. S-a desfasurat a 60 -a sedinta din cel de-al 8-
lea mandat al Consiliului Local Tia Mare. 
Din consultarea condicii de prezenta,rezulta ca din cei 13 consilieri in functie sunt prezenti toti, 
fiind intrunit cvorumul necesar prevazut de lege pentru adoptarea proiectelor  de hotarare  de pe  
pe ordinea de zi a  sedintei.Apoi, secretarul Consiliului local  da citire procesului verbal incheiat 
in sedinta anterioara a Consiliului local si nefiind obiectii, se supune la vot si se aproba. 
Totodata, secretarul general,Mioara Zegheanu pune in vedere tuturor consilierilor locali ca au 
obligatia sa se abtina de la vot daca constata ca sunt in conflict de interese cu ordinea de zi a 
sedintei. 
Preia lucrarile sedintei  Veselin Ionel  , presedintele de sedinta; prezinta ordinea de zi apoi supune 
la vot ordinea de zi care se aproba cu votul tuturor consilierilor;din partea compartimentelor 
functionale participa la sedinta: consilier Tudorica Horia Cristian.  
presedintele de sedinta adduce la cunostina Consiliului faptul ca,prin adresa, primarul comunei 
propune suplimentarea Ordinii de zi cu doua puncte; incetarea contractului de concesiune incheiat 
cu Dr.Patru Adina si concesiunea,fara licitatie publica a unui spatiu catre Dr. Ciocan Valeriu. 
se supune la vot ordinea de zi suplimentara si se aproba cu votul tuturor consilierilor. 
Punctul nr.1 – proiectul de hotarare initiat de primarul comunei Tia Mare, pentru analiza stadiului 
de înscriere a datelor în Registrul agricol pentru  trimestrul IV  al anului 2023 și stabilirea 
programului de măsuri pentru eficientizarea acestei activități ; primarul prezinta proiectul de 
hotarare si apoi, din partea Compartimentului agricultura prezinta raport de specialitate Tudorica 
Horia Cristian ; astfel- În Normele tehnice de completare ale registrului agricol, pentru perioada 
2020 – 2024, aprobate prin Ordinul nr.25 din 23 ianuarie 2020 , la art.7, alin.(4), se prevede că 
„trimestrial, în şedinţa consiliului local, prin grija primarului, se face analiza stadiului de înscriere 
a datelor în registrul agricol şi, prin hotărâre, se stabilesc măsuri pentru eficientizarea acestei 
activităţi, inclusiv pentru soluționarea situațiilor particulare identificate la nivelul localității pe 
linia completării registrului agricol și care sunt reglementate prin prezentele norme”. În trimestrul 
IV al anului 2023 , stadiul activității desfășurate la registrul agricol  :pe pagina de internet a unității 
administrativ-teritoriale s-au adus la cunoștință termenele la care persoanele fizice și juridice au 
obligația să declare datele pentru înscrierea în registrul agricol; continuarea procesului de înscriere 
a datelor în registrele agricole pe suport hârtie și în format electronic (reportarea din oficiu), atât 
pentru persoanele fizice, cât și pentru persoanele juridice; s-au deschis ”poziții noi” și s-au 
rectificat/completat unele poziții, în baza contractelor de vânzare – cumpărare, certificatelor de 
moștenitor, sentințe judecătorești, pentru categorii de deținători de terenuri și animale, după cum 
urmează:153 poziții pentru persoanele fizice cu domiciliul în localitate,  pentru persoanele fizice 
cu domiciliul în alte localități și persoanele juridice;3 note de constatare privind modificarea 
categoriei de folosință ale terenurilor. au fost eliberate 3961 adeverințe cu privire la datele înscrise 
în registrele agricole sau cu privire la alte date existente în baza de date (pentru apicultori, pentru 
diverse instituții, dar și pentru deținătorii de terenuri agricole, în vederea accesării de fonduri de la 
APIA si 114 adrese corespondență diversă privind registrul agricol și eliberare istoric rol agricol; 



s-a verificat în teren existența produselor supuse comercializării, în baza datelor înscrise în cererile 
pentru eliberarea atestatului de producător, a carnetului de comercializare și a actului constitutiv.  
s-au mai desfășurat si  următoarele activități:s-au transmis adrese deținătorilor de animale, în 
vederea declarării în registrul agricol a animalelor aflate în proprietate ;s-au verificat și identificat 
terenurile infestate cu buruiana ambrozia și s-a întocmit centralizatorul cu suprafețele de teren pe 
care s-a constatat existența acesteia;s-au transmis somații către proprietarii sau deținătorii de 
terenuri, administratorii drumurilor publice pentru aplicarea metodelor de combatere și distrugere 
a buruienii ambrozia; verificarea registrului agricol și completarea a 57  de formulare – Anexa 
nr.24 privind sesizările pentru deschiderea procedurilor succesorale ;s-au furnizat date statistice 
către Direcția Județeană de Statistică și Direcția pentru Agricultură  Olt ; s-au transmis adrese 
persoanelor fizice și juridice în vederea reactualizării categoriilor de folosință ale terenurilor 
deținute, în baza listelor cu autorizațiile de construire, întocmite de Compartimentul  urbanism și 
amenajarea teritoriului; discutii: primarul – exista obligativitatea aducerii la cunostinta Consiliului 
local aceste date ; avem inca de completat registrul agricol in format electronic; nemaifiind alte 
discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si acesta este aprobat cu votul tuturor consilierilor. 
Urmatorul punct : proiectul de hotarare initat de primarul comunei pentru - acordarea unor mandate 
speciale reprezentantului U.A.T.COMUNA TIA MARE, JUDETUL OLT, Domnul GULIE 
VIRGIL, PRIMAR , în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „OLT-
ECO” în vederea exercitării votului pentru încheierea Actelor Adiționale la Contractele de 
delegare nr. 6867/18.06.2018 și nr. 2542/06.12.2021,  aferente Serviciului Public de salubrizare a 
localităților din Judetul Olt . primarul prezinta proiectul de hotarare apoi Prin adresa nr. 3501 /3502  
27 12 2023 si nr./27 04 2023,inregistrata la Primaria Tia Mare sub nr.7746 /27 12 2023 Asociatia 
de dezvoltare Intercomunitara ”OLT-ECO” ne transmite proiectul de hotarare pentru acordarea 
unor mandate speciale de reprezentare a U.A.T-urilor in sedinta AGA a Asociatiei ; discutii: 
Conform prevederilor Legii 101/2006 a serviciului de salubrizare a localităților, cu modificările și 
completările ulterioare, art. 2 alin 3, lit a, c, d,j : (3) Serviciul de salubrizare cuprinde urmatoarele 
activitati: a)colectarea separata si transportul separat al deseurilor municipale si al deseurilor 
similare provenind din activitati comerciale din industrie si institutii, inclusiv fractii colectate 
separat, fara a aduce atingere fluxului de deseuri de echipamente electrice si electronice, baterii si 
acumulatori;c)organizarea prelucrarii, neutralizarii si valorificarii materiale si energetice a 
deseurilo  d)operarea/administrarea statiilor de transfer pentru deseurile municipale si deseurile 
similare; j)administrarea depozitelor de deseuri si/sau a instalatiilor de eliminare a deseurilor 
municipale si adeseurilorsimilare; k)dezinsectia, dezinfectia si deratizarea.primarul mentioneaza : 
este necesara adoptarea proiectului de hotarare pentru exercitarea acestui vot in AGA OLT ECO ; 
viceprimarul : actele aditionale se refera in principal la selectarea deseurilor ; nemaifiind alte 
discutii, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare care este aprobat cu votul 
tuturor consilierilor. Urmatorul punct – organizarea pazei in anul 2024 ; primarul prezinta proiectul 
de hotarare ; initiatorul proiectului – primarul comunei care il adduce la cunostinta Consiliului 
local; în referatul intocmit ,viceprimarul comunei menţionează că,  autorităţile locale sunt obligate 
să organizeze paza rurală, cf.L.nr.333/2003, modificata si completata ; în plan se propune paza 
proprie prin  muncitori cu atribuţii de pază; se da citire si planului de pază; tot  primarul 
menționează : paznicii vor fi organizaţi cu ajutorul  Postului de poliție Tia Mare ; planul, de altfel, 
trebuie avizat de ei; apoi, secretarul Consiliului local dă citire planului de pază; viceprimarul dă 
citire referatului întocmit și care susține proiectul de hotărâre in forma redactata;. primarul – avem 
un singur salariat la paza; servantii care fac de serviciu vor asigura si ei paza la sediul primariei; 
nemaifiind alte discutii, proiectul de hotarare este supus la vot si aprobat cu votul tuturor 



consilierilor.  Urmatorul punct – proiectul de hotarare initiat de primarul comunei, cu privire la 
acordarea unui stimulent financiar pentru nou – nascuti ; este prezentat proiectul de hotarare ; Prin 
proiectul de hotarare se propune acordarea unui stimulent pentru familiile cu nou-nascuti : cate 
500 ei/familie pentru prima si a doua nastere si 700 lei incepand cu a treia nastere; parintii copilului 
trebuie sa aiba macar unul dintre ei domiciliul sau resedinta in comuna si sa locuiasca efectiv pe 
raza comunei impreuna cu copilul; in scopul punerii in aplicare a fost elaborata si o metodologie 
in care sunt inscrise conditiile in care se poate acorda acest stimulent, ce acte trebuie sa depuna 
parintii,in ce termen, conditii de acordare; punerea in aplicare se va realiza prin implicarea 
Compartimentului asistenta sociala si apoi financiar pentru punerea in plata. discutii- primarul – 
acest ajutor se va acorda o singura data , se va ocupa asistenta sociala de dosare.Nefiind alte 
discutii,proiectul de hotarare este supus la vot si aprobat cu votul tuturor consilierilor.urmatorul 
punct- proiectul de hotarare pentru desemnarea reprezentantilor Consiliului local in Consiliul de 
administratie al Scolii Tia Mare; primarul prezinta proiectul de hotarare; din raportul de 
specialitate intocmit de secretarul general rezulta ca  Scoala Tia Mare ne solicita desemnarea a 2 
consilieri care sa faca parte din Cons.de administratie al Scolii Tia; sunt propusi Veselin Ionel si 
Costica Marian; nemaifiid alte propuneri presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare 
care este aprobat.Urmatorul punct : alegerea presedintelui de sedinta pentru 3 luni; este propus 
domnul Nicolaescu Felix  si nemaifiind alte propuneri acesta este ales presedinte de sedinta pentru 
urmatoarele 3 luni. Primul punct pe ordinea de zi suplimentara : incetarea concesiunii cu Dr.Patru 
Adina; primarul prezinta proiectul de hotarare ; discutii: primarul face urmatoarele mentiuni: se 
aude demult in comuna ca dna dr.Patru Adina ar intentiona sa plece din localitate; s-a asteptat ca 
aceasta sa ne notifice in vreun fel; nu a facut-o si in aceasta situatie,pe fondul nemultumirilor 
cetatenilor care au venit la primarie cerand sprijin pentru asigurarea de asistenta medicala, am 
solicitat la CAS Olt sa ne comunice care este situatia; ni s-a transmis ca Dr.patru Adina ar fi 
solicitat din data de 17 01 2024 incetarea activitatii; in prezent nu se mai afla in relatii contractuale 
cu CAS Olt ; intrucat in contractul de concesiune exista o prevedere care permite incetarea 
concesiunii daca concesionarul numai exercita activitate medicala, a fost initiat proiect de hotarare 
in acest sens; Stoian Florentin mentioneaza ca avand nevoie de trimitere pentru efectuarea unor 
analize medicale si  a fost refuzat pe motiv ca nu exista formulare; in aceasta situatie, desi este 
asigurat fiind cadru didactic la Scoala Tia a fost nevoit sa faca analizele medicale contracost desi 
nu ar fi fost normal; se discuta si despre celalalt medic de familie Dr.Patru Marius; sunt 
nemultumiri cu privire la activitatea acestuia; Stoian Florentin propune sa fie invitat in sedinat de 
Consiliu sa se discute despre aceste nemultumiri ale cetatenilor; primarul – avem o comuna mare, 
este nevoie de un medic permanent; populatia este imbatranita  si este nevoie neaparat de medici; 
sunt comune care nu au niciun medic de familie, este adevarat dar situatia trebuie rezolvata; dna 
doctor a fost in permanenta nemultumita de primarie desi primaria a facut numeroase investitii 
acolo- centrala termica, lemne, aer conditionat, reparatii ; nemaifiind alte discutii, proiectul de 
hotarare este supus la vot si aprobat cu votul tuturor consilierilor.Urmatorul punct pe ordinea de zi 
suplimentara , concesionarea spatiului de 57 de mp.din Dispensarul uman catre Dr.Ciocan Valeriu; 
primarul prezinta proiectul de hotarare apoi face urmatoarele mentiuni: nu putem sta fara medici; 
ne-au sunat mai multi medici de familie dar cerere depusa a formulat doar Dr.Ciocan valeriu; 
acesta este in prezent medic de familie in Grojdibodu dar doreste sa vina in comuna noastra; va 
mai dura pana isi obtine toate avizele pentru deschiderea unui punct de lucru in localitatea noastra; 
dar pentru a putea deschide punct de lucru ar fi nevoie in primul rand sa dovedeasca ca are un 
spatiu; din acest motiv se urgenteaza concesionarea; medicul care a depus cerere de concesionare 
doreste concesionarea pe o perioada de 20 de ani ; legal, termenul minim este de 15 ani; de 



asemenea, se face mentiune in cerere pentru un termen de 90 de zile in care sa se obtina toate 
avizele necesare. primarul continua si mentioneaza : daca se aproba propunerea din proiectul de 
hotarare acest medic va veni zilnic in localitate pentru a rezolva asistenta medicala primara; este 
dispus sa investeasca in cabinetul medical; Stoian Florentin propune sa fie invitat in sedinta de 
consiliu si medicul celalalt de familie, Dr.Patru Marius; primarul este de acord ; primarul – oamenii 
sunt nemultumiti pentru ca au nevoie de retete, consultatii,trimiteri. de la CAS Olt ni s-a spus ca 
nu sunt medici de familie ; conditia pentru ca acest medic sa inceapa obtinerea avizelor este sa 
dovedeasca la CAS ca detine un spatiu pentru a putea incheia contract ; se discuta apoi despre 
atitudinea Dr.Patru Adina care ar fi trebuit sa anunte ca pleaca ; a avut un comportament 
nepotrivit.Nemaifiind alte discutii, presedintele de sedinta supune la vot proiectul de hotarare care 
este aprobat cu votul tuturor consilierilor. La ultimul punct – discutii, interpelari, secretarul general 
aduce la cunostina consilierilor locali, pe baza de semnatura de luare la cunostinta despre obligatia 
de a depune declaratii de avere si declaratii de interese pana pe data de 15 iunie; se discuta apoi 
despre obtinerea semnaturilor electronice obligatorii din acest an; se da citire comunicatului ANI 
cu privire la acest aspect. se vor face demersuri pentru depunerea documentelor in vederea obtinerii 
semnaturilor electronice.  
Ordinea de zi fiind epuizata, presedintele de sedinta declara lucrarile inchise. 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 
 
Presedinte de sedinta, 
Ionel VESELIN  
                                                                                  Secretarul general al U.A.T., 
                                                                                     Mioara ZEGHEANU  
 

 
 

 
 
 
 
 


